
Traditional Embroidery Workshop
傳統刺繡班

This traditional embroidery workshop will begin with fabric preparation 

and drawing basic patterns, and introduce ribbon embroidery and other 

needle embroidery techniques. The instructor will guide each participant 

to create their own tote bag.

Ms Lilian Tsang is a fashion designer and embroidery artist based in Hong 

Kong. She established YLY Studio in 2017 to promote the art of hand 

embroidery and foster appreciation for traditional handicraft. Ms Tsang 

gained her professional qualification in Haute Couture Embroidery from 

Ecole Lesage, Paris.

傳統刺繡課程首先學習如何將圖案轉移至布料上。學習的技術
包括怎樣利用傳統針線，化出七種傳統刺繡技巧，以及兩種絲
帶刺綉技巧。另外，也學習基本的布藝花工藝，再配合基本穿
珠釘花技巧，製作出一個獨一無二的花系刺繡手袋。

曾麗瑜小姐是香港時裝設計師及刺繡師，於巴黎Ecole Lesage刺
繡學校進修並獲專業高訂繡花師資格。曾小姐在2017年創立 

YLY Studio，主攻刺繡工藝，集衣服手藝及刺繡工作坊於一身，
透過開辦刺繡課程和服裝設計系列，讓大眾了解、欣賞和珍惜
傳統刺繡師的手藝。

Class A   C
14 October – 4 November 2019
(Mondays – 4 sessions) 
6:30 pm – 9 pm
S505, Communal Building

Class B   C
15 October – 5 November 2019
(Tuesdays – 4 sessions) 
6:30 pm – 9 pm
S505, Communal Building

  Material Fee: $300

Tutor

Ms Lilian Tsang
Embroidery Artist

導師
曾麗瑜小姐
刺繡師
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